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In de Oosterschelde  was de achteruitgang van het zeegras veld nabij Yerseke het meest opvallend, 

de bedekking is daar teruggelopen van gemiddeld 80 % naar ca. 5 % !Vermoedelijk is dit het 

gevolg van de ijsgang daar fors heeft huis gehouden. 

Er is, om een beeld te kunnen vormen, ook  het gebied bij Krabbendijke  bezocht, daar bleek 

nauwelijks verandering t.o.v. het vorige jaar  te zijn. Dit zou het gevolg kunnen zijn van de 

hoogteligging ter plekke en de grotere afstand tot de laagwaterlijn. 

De veldjes in de westhoek en in de zuidoost hoek van de krabbenkreek zijn in bedekking ook wat 

achteruit gegaan. Dat zelfde geldt voor de zuid kant van de Zandkreek, 
ook hier was de bedekking op sommige plekken (richting laagwater lijn) beduidend lager 

 
Op Terschelling was er geen schokkende verandering t.o.v. vorig jaar.  Het leek dat het veld onder 

aan de dijk bij Oostereind in oppervlakte  enigszins in grootte was toe genomen. Een strooptocht 

op de plaat bij de Wierschuur leverde 8 punten op met een lage bedekking Klein zeegras.. 

Voor de Groninger kust lijkt het plaatselijk beter te gaan met het Klein zeegras. 

Met name op de locatie voor het gasstation waar 2jaar geleden vrijwel niets vonden is nu sprake 

van enige bedekking. Er was een melding dat in vak 392 (ten westen van Noordpolderzijl) ook  

sprake was van toename en plaatselijk hogere bedekkingen. Het onderzoek in het hoekje bij de 

Eemshaven leverde slecht 5 opnamen met zeer lage bedekking op.  Het ‘Beppegat” t.o. de Paap 

was wel heel dun bezaaid, daar stonden wel 1 sprieten! 

Het bezoek aan de Hond/Paap tenslotte liep niet naar tevredenheid. Met een windkracht 7 en 25 

cm verhoging op laag water konden we slechts ca.2 uur op de plaat werken, dus een echt goede 

indruk is daar niet gekregen. Het aantal opnamen is derhalve ook laag in tegenstelling tot alle 

overige gebieden. 

 

Van Magiel Hansen (Meetdienst N.N.) kwam de mededeling dat in het noordwest Dollard gebied 

ook enige pollen groot zeegras waren waar genomen tijdens het meten van de raaien aldaar. 

Samen met Miagiel leek het mij handig een soort meldpunt voor het waarnemen van zeegrassen op 

te richten zodat er een duidelijk beeld ontstaat van de ontwikkeling. Er circuleren nl. ook nogal wat 

“indianen’ verhalen omtrent de zeegrasontwikkeling. Zo kwam mij vorige week ter oren dat er een 

gebied ter grootte van een voetbalveld was aangetroffen nabij de Linthorst-Homanpolder. Na enig 

doorvragen bleek het te gaan om de toename in het genoemde vak 392.  

 

Al met al lijkt het er op dat er verandering  is langs de Groninger kust, maar ik zeg dat met enige 

voorzichtigheid, bovendien is er  geen goed beeld van 1996. Ten opzichte van 1995, waarin wij een 

groot stuk doorkruist hebben, is er een toename. 
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